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Készült Neszmély Község Képviselőtestületének 2012. június 27-én tartott üléséről 

 
Jelen vannak:  
Janovics István polgármester 
László Ferenc jegyző 
 
Farkas Péter, Gál Istvánné, Takácsné Pogrányi Irén, Szabó Géza képviselő  
 
Távolmaradó: Pató Bálint képviselő, Kószás Vendel Attila képviselő 
 
Agg Petra jegyzőkönyvvezető 
 
Meghívottként: 
Dörömbözy Margit iskola igazgató 
Viziné Tóth Erika óvodavezető  
Lakosság részéről: 5fő 
 
Janovics István: Köszöntöm a megjelenteket és megállapítom, hogy a képviselőtestület 
határozatképes. Pató Bálint képviselő és Kószás Vendek Attila nem vesz részt a mai ülésen. 
Rubin Zsolt szeretné kamerára venni az ülést, majd Ramóna felrakná honlapunkra. 
 
A képviselő-testületnek egyhangúlag hozzájárul a felvétel készítéséhez 
 
Janovics István: Mindenki megkapta a napirendi pontokat, két változtatást szeretnék 
javasolni: a 7. napirendi pontot szeretném levetetni. Megkerestük Steinbach Ottót, azt 
állította, hogy szolgalmi jogot kapott arra az útra, azonban erről hiteles iratot még nem 
kaptam, ezért ezt a pontot a következő ülésen szeretném tárgyalni. A 11. napirendi pont után 
lenne még egy pont: az ÉDV Zrt. megkeresése.  
 
Domján János: Szeretném tájékoztatni a Tisztelt Képviselő-testületet, hogy voltam bent a 
földhivatalban és azt az információt kaptam, hogy Steinbach Ottónak valóban szolgalmi joga 
van a szóban forgó útra. Ezért kérem, hogy maradjon a napirendi pontok között. 
 
Janovics István: Egyebek napirendi ponthoz kinek van hozzászólása? 
 
Szabó Géza: A testületi ülések időpontja. 
 
Takácsné Pogrányi Irén: Tájékoztatáskérés a Magyar Államkincstárral folytatott 
levelezésről, képvásárlási felvetés. 
 
A képviselőtestület 5 egyhangú igennel elfogadta a módosított napirendi pontokat. 
 
 

Neszmély Község Önkormányzat Képviselőtestületének 
63./2012. (VI:27.) számú határozata 

Neszmély Község Képviselőtestülete a napirendi  
pontokat az alábbiak szerint fogadja el: 



 
 

1. Beszámoló a két ülés között történt eseményekről és a lejárt határidejű határozatok 
végrehajtásáról 
Előterjesztő: Janovics István polgármester 
 

2. Neszmély Önkormányzat Képviselő-testületének .../2012.(VI. 27.) önkormányzati 
rendelete a közterületek nemzeti ünnepeken történő fellobogózásáról  
Előterjesztő: Janovics István polgármester  
 

3. Tájékoztató az Önkormányzat 2012 évi 1-5 havi likviditási helyzetéről  
Előterjesztő: Janovics István polgármester  
 

4. Tájékoztató Belső ellenőri jelentésről 
Előterjesztő: Janovics István polgármester 
 

5. A Cseperedő Napköziotthonos Óvodában indítható csoportok számának 
meghatározása 
Előterjesztő: Janovics István polgármester  

 
6. Tájékoztató a parlagfű mentesítésre történő felhívásról 
 Előterjesztő: László Ferenc jegyző 

 
7. Telekvásárlási ajánlatok megtárgyalása 

Előterjesztő: Janovics István polgármester 
 
8. Képviselői indítvány: A mezőőri járulék mértékének csökkentése 
 Előterjesztő: Takácsné Pogrányi Irén 
 
9. A Cseperedő Napközi Otthonos Óvodakonyhájának Július 02 –július 06-ig történő 

zárva tartása 
Előterjesztő: Janovics István polgármester  
 

10. Megállapodás megkötése Kocs Község Képviselő-testületével, jegyző helyettesítésére 
Előterjesztő: Janovics István polgármester  
 

11. Az ÉDV Zrt. megkeresése 
 Előterjesztő: Janovics István polgármester 
 
12. Egyebek 
 
 
 

1. Beszámoló a két ülés között történt eseményekről és a lejárt határidejű 
határozatok végrehajtásáról 

 
Janovics István: Lejárt határidejű határozat nem volt. A két ülés közötti időt a Hídverő napok 
szervezése töltötte ki. Demográfiai mutatónk sajnos romlik, idén eddig 17 haláleset volt.  
A Magyar Államkincstárral folytatott egyezetésről szeretnék még információt adni. Az 
adóhivatallal is felvettük a kapcsolatot, azt a tájékoztatást kaptuk, hogy semmilyen folyó 



ügyünk nincsen. Ezután kaptunk egy levelet, amelyben felszólítanak, tájékoztassuk őket, hogy 
az igazolások kiadására megtörtént az érintettek részére. Felkerestünk egy adószakértőt, 
akinek segítségével írtunk válaszlevelet. Megkértük az adóhivatalt, hogy egyeztessen a 
Magyar Államkincstárral, hogy mi alapján adhatunk ki igazolást illetve tekintsenek el a 
büntetéstől.  
 
László Ferenc: Nem túl jó a helyzet, fizetési kötelezettségünk fennáll. Lehetőségeink a 
következőek: vagy havi finanszírozásból vonják le, esetleg, be nem vont követelésnél 2 év 
moratóriumunk van, vagy egy összegben kell kifizetnünk. Az adóhivatal egy konkrét 
személlyel kapcsolatban keresett meg bennünket. 
 
Takácsné Pogrányi Irén: Úgy tudom, hogy a csődeljárás során a vagyonfelosztásban 
szerepelt a járulékok összege. 
 
László Ferenc: Ez az összeg több mint 10Mft és a bírósági vagyonfelosztásban nem 
szerepelt. A pénzügyi gondnok intézkedéséről nem áll rendelkezésünkre semmilyen 
dokumentum. Nem tudjuk azt sem, hogy a 2008-as évi vagy 2011-es év alapján kell a 
járulékokat fizetnünk, illetve mi a helyzet a különadóval. Ezekre a kérdésekre állásfoglalást 
kértünk. 
 
 
Szavazás 5 fő igennel. 

 
 

Neszmély Község Önkormányzat Képviselőtestülete a 
64./2012. (VI.27.) számú határozatával elfogadta 

A két ülés között történt eseményekről és a lejárt határidejű határozatok 
végrehajtásáról szóló beszámolót 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Janovics István polgármester 
 

 
2. Neszmély Önkormányzat Képviselő-testületének .../2012.(VI. 27.) önkormányzati 

rendelete a közterületek nemzeti ünnepeken történő fellobogózásáról  
 
Janovics István:  
 
László Ferenc: Életbe lépett a jogszabály, ami alapján rendeletet kell alkotnunk. Amit el kell 
fogadnunk, az 1 zászlórúd és 1 zászló. 
 
Szavazás 5 fő igennel. 
 
 
 

Neszmély Önkormányzat Képviselő-testületének  
12./2012(VI. 27.) önkormányzati rendelete  

 a közterületek nemzeti ünnepeken történő fellobogózásáról 
 



Neszmély Önkormányzat Képviselő-testülete Magyarország címerének és zászlajának 
használatáról, valamint állami kitüntetéseiről szóló 2011. évi CCII. törvény 24. § (5) 
bekezdésében kapott felhatalmazás alapján, Magyarország címerének és zászlajának 
használatáról, valamint állami kitüntetéseiről szóló 2011. évi CCII. törvény 7. § (6) 
bekezdésében meghatározott feladatkörében eljárva a következőket rendeli el: 

  
1. § (1) A nemzeti ünnepen a községben: 
  
1. Neszmély Község Fő utca 154. előtti közterület 

kerül fellobogózásra. 

(2) A fellobogózás akként történik, hogy Magyarország zászlaja (a továbbiakban:zászló) kerül 
kihelyezésre az (1) bekezdésben meghatározott közterületeken található zászlótartó rudakra. 

(3) A fellobogózást a nemzeti ünnepet megelőző napon 12 óráig, a zászló leszedését a nemzeti 
ünnep elteltét követő első munkanap 12 óráig  kell elvégezni. 
  
2. § Ez a rendelet 2012. július  1.-én lép hatályba.  

 
 

3. Tájékoztató az Önkormányzat 2012 évi 1-5 havi likviditási helyzetéről  
 
László Ferenc: Előző ülésre is szerettem volna bevinni az 1-4 havi likviditási helyzetet, 
azonban nem állt rendelkezésünkre a teljes körű anyag. Az önkormányzat valamennyi 
területen stabil gazdálkodást folytat, ha váratlan dolog nem történik, akkor meg fogunk felelni 
a költségvetésnek.  
 
Takácsné Pogrányi Irén: A pályázati összeg bevétel oldalon 99Mft, kiadási oldalon csak 
97Mft. 
 
László Ferenc: Az átvett összeg 97Mft, 2Mft egyéb átvett pénzeszköz. Ennek utána fogok 
nézni pontosan. 
 
Takácsné Pogrányi Irén: Működési célú átadásnál mit takarnak az összegek pontosan az 
önkormányzatnál, hivatalnál, iskolánál, óvodánál? 
 
 László Ferenc: Ennek is utána fogok nézni. 
 
Takácsné Pogrányi Irén: Az önkormányzatnál milyen felújítás történt? 
 
László Ferenc: Ez az összeg a betonslipperek ára. 
 
Szavazás 5 fő igennel. 
 

Neszmély Község Önkormányzat Képviselőtestülete a 
65./2012. (VI.27.) számú határozatával elfogadta, 

az önkormányzat 2012.évi 1-5 havi likviditási helyzetéről szóló tájékoztatót  
 



 
Határidő: azonnal 
Felelős: Janovics István polgármester 

4. Tájékoztató belső ellenőri jelentésről 
 
Janovics István: Éves terv szerint folyik a belső ellenőrzés, Zsebőkné Horváth Anna végezte 
az ellenőrzést. Minden területen (iskola, óvoda) szabályszerűen járunk el. Kinek van kérdése a 
beszámolóval kapcsolatban? 
 
László Ferenc: Kisebb problémák adódtak, ezeket sikerült megoldani. Ami gondot okozott, 
és amiről kértem is egy feljegyzést kolléganőtől, az ingyenes tankönyvellátásnál szerepel, 144 
fő jogosult és 68 fő részesült ingyenes ellátásban, ez valójában 68 fő volt. Az önkormányzat 
több normatívát igényelt, ezt vissza kell fizetni. 
 
 
 
Szavazás 5 fő igennel. 
 
 

Neszmély Község Önkormányzat Képviselőtestülete a 
66./2012. (VI.27.) számú határozatával elfogadta 

A belső ellenőri jelentésről szóló tájékoztatót 
 

Határidő: azonnal 
Felelős: Janovics István polgármester 
 
 
5. A Cseperedő Napköziotthonos Óvodában indítható csoportok számának 
meghatározása 
 
Janovics István: Képviselő társaim az előterjesztést megkapták, óvodavezető asszony 
kívánja-e kiegészíteni valamivel? 
 
Viziné Tóth Erika: A 4 óvodapedagógus felvételét indokoltnak tartom, hiszen a jelenlegi 
jogszabály szerint nálunk az átfedési idő nincsen meg. Az átfedési idő azt jelenti, hogy 2 órát 
a 2 óvónőnek 1 csoportban kell töltenie. Mindkét csoportnál 1-1 óvónő van, kolléganő 
iskolába jár. Részmunka idős alkalmazott is megfelelne (4 órás). 
 
Gál Istvánné: Óvónőnek kell lennie az átfedési idő alatt? Dadus nem lehet? 
 
Viziné Tóth Erika: Igen, a törvény szerint óvónőnek kell a gyerekekkel lenni. 
 
Szabó Géza: Sajnos azt nem értem, hogy egyre kevesebb a gyerek és egyre több az 
alkalmazott, de ha törvényileg így kell működnie, akkor nem kérdés, hogy fel kell vennie 1 fő 
óvodapedagógust. 
 
Takácsné Pogrányi Irén: A költségvetéshez hozzányúlhatunk? 
 
Janovics István: Nincsen betervezve, eldönthetjük, hogy a 2013-as költségvetésbe 
bekerüljön-e. 



 
Szavazás 5 fő igennel. 
 

Neszmély Község Önkormányzat Képviselőtestülete a 
67./2012. (VI.27.) számú határozatával elfogadta 

2012/2013-as nevelési, oktatási évben az óvoda csoportlétszámát az előző évben jóváhagyott 
2 csoportban határozza meg 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Janovics István polgármester 
 
Szavazás 5 fő igennel 
 

Neszmély Község Önkormányzat Képviselőtestülete a 
68./2012. (VI.27.) számú határozatával  

Felkéri a polgármestert a 2013-as költségvetésben 
 az óvodai létszám bővítésének lehetőségét tervezze meg 

 
Határidő: költségvetés tervezése 
Felelős: Janovics István polgármester 

 
 

  
6. Tájékoztató a parlagfű mentesítésre történő felhívásról 
 
Janovics István: A parlagfű mentesítésre vonatkozóan megtettük a kötelességünket, 
tájékoztattuk a lakosságot. Van-e valakinek kérdése a tájékoztatóval kapcsolatban? 

 
 
 
Szavazás 5 fő igennel 
 

Neszmély Község Önkormányzat Képviselőtestülete a 
69./2012. (VI.27.) számú határozatával 

A parlagfű mentesítésre történő felhívásról szóló tájékoztatót tudomásul vette. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Janovics István polgármester 

 
 
 
7. Telekvásárlási ajánlatok megtárgyalása 

 
Janovics István: Steinbach Ottó szolgalmi jogáról még nem kaptunk visszajelzést. Ennek az 
információnak az ismeretében kell majd eldöntenünk először is, hogy el szeretnénk-e adni. Ha 
igen, akkor azt kell megfontolni, hogy kinek. Ugyanarra a területre  kaptunk ajánlatot 
Ádámku Attilától és Domján Jánostól, Domján János 2 ha területet szeretne megvásárolni, 
Ádámku Attila 7000 m2-t. 
 



Domján János: 2009. november 18-án Steinbach Ottó átjárási és úthasználati jogot kapott. Ez 
egy értékcsökkentő tényező abban az esetben, ha elfogadja a Tisztelt Testület az egyik vételi 
ajánlatot.  
 
Ádámku Attila: Édesapám, feleségem, használták ezt a földet, kislányom számára szeretném 
megvásárolni. 
Janovics István: Kérem Képviselő társaimat, hogy az előző ülésen és a közmeghallgatáson 
hallottak alapján mondják el véleményüket, el szeretnénk-e adni egyáltalán ezt a területet. 
 
Takácsné Pogrányi Irén: Semmije nincs az önkormányzatnak, én nem adnám el. 
Egyeztettük Steinbach Ottóval? 
 
Janovics István: Igen, mivel szolgalmi joga van arra az útra, így őt nem érinti hátrány. 
Azonban véleményem szerint döntés előtt a hiteles iratok megérkezését meg kellene várnunk. 
 
László Ferenc: A Tisztelt Képviselő-testületet kérem, hogy adjon meg olyan szempontokat, 
ami alapján összeállítunk egy olyan előterjesztést, mely segít a döntés meghozatalában. 
 
Janovics István: Szeretném elmondani, hogy a szabályozási terv alapján lehetőségünk lenne 
ezt a területet belterületnek minősíteni. Azonban a belterület feltételeinek kialakítása több 
millió forint lenne, csak a közvilágítás kialakítása 750eFt lenne. 
 
Szavazás 5 fő igennel 
 
 
 

Neszmély Község Önkormányzat Képviselőtestülete a 
70./2012. (VI.27.) számú határozatával elfogadta  

A hatóságoktól visszajött információk alapján a telekvásárlási ajánlatok megtárgyalását a 
következő ülésen ismét napirendre tűzi 

 
 
Határidő: következő ülés 
Felelős: Janovics István polgármester 
 
Györgyi János: Köszöntöm a Tisztelt Képviselő-testületet. Matuschek Győzőt képviselem. 
 
Szabó Géza: Domborzatilag milyen ez a terület? 
 
Györgyi János: 70% -a rézsű és tó. Az itteni embereknek szeretnénk munkát adni, 
üvegezéssel, fakereskedéssel foglalkozunk. 
 
Janovics István: Ma voltam a Duna – Vértes Köze Regionális Hulladékgazdálkodási 
Társulás ülésén, véleményem szerint meg kellene várnunk ennek a területnek a 
rekultivációját.  Mivel a területen található tó 60%-a a szeméttelepre esik, így egy egységként 
fogják kezelni. 
 
Szabó Géza: Ezt a területet nyilván fel kellene tölteni.  
 
Györgyi János: Nem áll szándékunkban feltölteni. 



 
Szavazás 5 fő igennel. 
 
 

 Neszmély Község Önkormányzat Képviselőtestülete a 
71./2012. (VI.27.) számú határozatával elfogadta  

Amennyiben a rekultiváció az érintett területet nem érinti, akkor következő ülésen újra 
tárgyalásra kerül Matuschek Győző ajánlata  

 
 
Felelős: Janovics István 
Határidő: következő ülés 

 
8. Képviselői indítvány: A mezőőri járulék mértékének csökkentése 

 
Takácsné Pogrányi Irén: Azért készítettem el ezt az előterjesztést, mert előző testületi 
ülésen nem beszéltünk a mezőőri járulék csökkentéséről. 
 
Janovics István: Szeretném elmondani, hogy, akik kinyilvánították nem tetszésüket a 
mezőőri rendelettel kapcsolatban, azok közül 1 fő kivételével mindenki befizette a járulék 
összegét. 
 
Farkas Péter: Én már elmondtam a véleményem, idén nem kívánok többet ezzel a témával 
foglalkozni. 
 
Gál Istvánné: A költségvetésünkbe idén nem fér bele a járulék csökkentése. Jövőre egy 
megfontoltabb döntést hozunk. 
 
Szabó Géza: Véleményem változatlan, maradjon minden, ahogyan volt. 
 
Farkas Péter: A mezőőri szolgáltatás működéséhez 1/3 részét támogatásként kapjuk, 2/3 
részét pedig hozzá kell tennünk.  
 
Takácsné Pogrányi Irén: Miért kell a 2/3 részét a tulajdonosokra hárítani? 1/3 részét 
fizethetné az önkormányzat, 1/3 részét a tulajdonosok. 
 
Farkas Péter: Ehhez az összeghez az önkormányzat nem tehet hozzá. 
 
László Ferenc: Ezt így nem mondanám. Az hogy eddig az önkormányzat tette hozzá a 2/3 
részt, nem mindenben felelt meg a jogszabályoknak, de úgy is működött 
 
Szabó Géza: Eddig megúsztuk, azt hogy törvénytelenül működött, azonban nem működhet 
így tovább.  
 
Takácsné Pogrányi Irén: Megismertem képviselő társaim véleményét. 
 
Szavazás: 1 fő igen, 4 fő nem 
 
 
 



Neszmély Község Önkormányzat Képviselőtestülete a 
72./2012. (VI.27.) számú határozatával elfogadta  

A mezőőri járulék mértékét hektáronként 1000 Ft. azaz egyezer Ft/év összegben javaslom 
meghatározni. 

 
 
 
 

9. A Cseperedő Napközi Otthonos Óvodakonyhájának Július 02 –július 06-ig 
történő zárva tartása 

 
Janovics István: Az óvoda konyhája egészségügyi meszelés alatt egy hétig zárva tartana, ez 
idő alatt a tavalyi év szerint a Zöld Kakas gondoskodik az ebédről. 
 
Takácsné Pogrányi Irén: A Zöldkakasnál ugyanannyit kell fizetniük az ebédet igénylőknek? 
 
László Ferenc: Igen. 
 
Takácsné Pogrányi Irén: Ugyanúgy házhoz szállítással megoldható? 
 
László Ferenc: Igen. 
 
Szavazás: 5 fő igennel. 
 

Neszmély Község Önkormányzat Képviselőtestülete a 
73./2012. (VI.27.) számú határozatával elfogadta 

Neszmély Község Önkormányzat Képviselőtestülete hozzájárul, hogy a konyha 2012. július 
02. és 2012. július 06,között zárva tartson, azzal, hogy igényfelmérést követően a Zöld 

Kakassal egyeztetve a meleg ételt az igénylők számára biztosítja. 
 

 
Felelős:  Janovics István polgármester 

Viziné Tóth Erika óvodavezető 
Határidő: 2012. szeptember 01. 
 

10. Megállapodás megkötése Kocs Község Képviselő-testületével, jegyző helyettesítésére 
 
Janovics István: Kocs Község Polgármestere megkeresett azzal a kéréssel, hogy szeretnék, 
ha Kocs községi jegyzőt helyettesítené László Ferenc jegyző úr. 
 
László Ferenc: Fizikailag kevesebbet lennék mindkét helyen. Ismerem a kocsiakat, jóban 
vagyunk, így pozitívan állok a kéréshez. Ha az itteni munkámat gátolná, akkor vissza lehet 
lépni. 
  
Szabó Géza: Örülök ennek a döntésnek, ápolni kell a kapcsolatokat. 
 
Szavazás: 5 fő igennel. 
 
 

Neszmély Község Önkormányzat Képviselőtestülete a 
74./2012. (VI.27.) számú határozatával elfogadta 



Hozzájárul, hogy Kocs Község jegyzőjének helyettesítését László Ferenc jegyző ellássa, 
felhatalmazza a polgármestert a megállapodás aláírására. 

 
Felelős: Janovics István polgármester 
Határidő: azonnal 

 
 
 
11. Az ÉDV Zrt. megkeresése 
 
Janovics István: Megkeresett az ÉDV Zrt., hogy adjuk elvi hozzájárulásunkat vízminőség 
javító és szennyvízkezelési beruházáshoz kapcsolódó pályázatukhoz. Ez a pályázat nem 
kerülne semmibe az önkormányzat számára, a beruházás 5 %-át finanszírozni kell, ezt az 
ÉDV Zrt. fizeti, a pályázat lebonyolítását is elvégzi. 
 
Szabó Géza: Ugyanaz a víz maradna, vagy tatabányai rendszerhez kapcsolódnánk? 
 
Janovics István: Ugyanaz a víz maradna. 
 
Takácsné Pogrányi Irén: A pályázattal kapcsolatos anyagot meg fogjuk ismerni? 
 
Janovics István: Természetesen. 
 
Szavazás 5 fő igennel. 
 
 

Neszmély Község Önkormányzat Képviselőtestülete a 
75./2012. (VI.27.) számú határozatával elfogadta 

Határozati javaslat: 
 
Neszmély Község Önkormányzati Képviselő-testülete, az ÉDV. Zrt megkeresésére: 

1) Egyetért azzal, hogy az ÉDV Zrt. a Nemzeti Fejlesztési Ügynökségnél tájékozódjon a 
vízminőség javító és szennyvízkezelés beruházáshoz kapcsolódó KEOP pályázati 
lehetőségekről. 
 

2) Elhatározza, hogy amennyiben fenti programokra vonatkozóan lehetőség nyílik 
pályázat beadására, és az önkormányzat részéről közvetlen költségvetési forrást nem 
igényel, úgy az ÉDV Zrt. által bonyolított pályázaton részt vesz. 
 

3) Felhatalmazza Janovics István polgármester urat a pályázattal kapcsolatos 
dokumentáció aláírására. 

Felelős: Janovics István polgármester 
Határidő: folyamatos 
 
12. Egyebek 
 



Szabó Géza: Szeretnék javaslatot tenni a testületi ülések 18 órás kezdésére, sajnos a munkám 
miatt nem tudok mindig itt lenni. Tavaly áttettük 18 órára, azóta egyszer volt ilyen időpontban 
az ülés. 
 
Janovics István: Így van, átraktuk 18 órára és nem volt itt Szabó Géza képviselő úr, így 
képviselő társaimmal egyeztetve visszatértünk a 17 órai kezdéshez. Azonban tehetünk 
javaslatot 18 órai kezdésre. Következő ülésünk szeptemberben lesz, azonban rendkívüli ülést 
kell tartanunk jövő héten, előre láthatólag kedden. 
 
Szavazás: 2 fő tartózkodik, 2 fő nem, 1 fő igen. 
 

Neszmély Község Önkormányzat Képviselőtestülete a 
76./2012. (VI.27.) számú határozata 

A testületi ülés 17 óráról 18 órára változzon-e 
 

Janovics István: A testületi ülések változatlan formában 17 órakor kezdődnek. 
 
Takácsné Pogrányi Irén: Szeptember 1-jétől református iskolaként fogunk működni, ezért 
szeretném, ha a református templomról lenne az iskolában egy kép. Komáromi Hajnalka talált 
egy 80.000 Ft-os képet, azonban nem ilyen nagy összegben gondolkodunk, így Németh 
Józsefet kérnénk meg a kép megfestésére. Komáromi Hajnalka összeszedné a kép árának egy 
részét, szeretném megkérdezni, hogy az önkormányzatnak lenne-e kerete ennek támogatására. 
 
László Ferenc: A képviselő-testület hozhat egy határozatot, amelyben meghatároz egy 
maximum összeget. Mondjuk 30.000 Ft? 
 
Takácsné Pogrányi Irén: Ez egy nagyvonalú ajánlat, ennek harmadával is megelégedtünk 
volna. 
 
László Ferenc: Ebben az esetben akkor nem szükséges határozatot hozni, ha a polgármester 
úr vállalja a saját keretéből a támogatást. 
 
 

Több észrevétel nem érkezett, Janovics István polgármester úr az ülést bezárja. 
 
 

K.m.f. 
 
 
Janovics István        László Ferenc 
polgármester         jegyző 
 


